

Title (en)

APPARATUS FOR AIDING IN THE CLEANING OF FISH.

Title (de)

HILFSVORRICHTUNG BEIM REINIGEN VON FISCH.

Title (fr)

APPAREIL D'AIDE POUR LE NETTOYAGE D'UN POISSON.

Publication

EP 0135579 A1 19850403 (EN)

Application

EP 84901152 A 19840215

Priority

US 46799483 A 19830218

Abstract (en)

[origin: WO8403200A1] A tool (10) for holding and immobilizing a fish for cleaning which includes a lower mouth-insertable jaw member (21) with a relatively wide upper surface (11) thereon, an upper jaw member (22) having also a lower relatively wide surface (12) thereon and a plurality of spike members (13) attached at one end thereof to the lower surface (12) of the upper jaw member (22) and being disposed transversely with respect to such lower surface. A pliers-like structure of the type which will automatically remain in the closed position is utilized for moving the upper and lower jaw members (22 and 21) with respect to each other for the purpose of holding and immobilizing a fish during the cleaning process.

Abstract (fr)

Outil (10) pour maintenir et immobiliser un poisson à nettoyer, qui comporte un élément inférieur de mâchoire insérable dans la gueule (21) avec une surface supérieure (11) relativement large, un élément supérieur de mâchoire (22) possédant également une surface inférieure (12) relativement large ainsi qu'une pluralité de pointes (13) fixées par une extrémité à la surface inférieure (12) de l'élément supérieur de mâchoire (22) et disposée transversalement par rapport à ladite surface inférieure. Une structure similaire à une pince du type à rester automatiquement en position fermée est utilisée pour déplacer les éléments supérieurs et inférieurs de mâchoire (22 et 21) l'un par rapport à l'autre afin de maintenir et d'immobiliser un poisson pendant le processus de nettoyage.

IPC 1-7

A22C 25/08

IPC 8 full level

A22C 25/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

A22C 25/08 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8403200 A1 19840830; EP 0135579 A1 19850403

DOCDB simple family (application)

US 8400223 W 19840215; EP 84901152 A 19840215